

## SURAT JAMINAN DAN TANGGUNGRUGI

Kepada : Ahli Lembaga Pengarah / Ketua Pegawai Eksekutif  
TAJ VISION SDN BHD (Company No. 710515-P)  
Kolej Antarabangsa Taj  
100-102 Jalan Tun Abdul Razak  
30100 Ipoh Perak Darul Ridzuan.

PADA PERTIMBANGAN di pihak TAJ Vision Sdn Bhd (selepas ini disebut sebagai "KOLEJ ANTARABANGSA TAJ") ,

bersetuju menurut perintah yang ditetapkan untuk menerima sebagai sah \_\_\_\_\_  
(Nama Pelajar Seperti Dalam K/P, huruf besar)

\_\_\_\_\_  
(No. Kad Pengenalan Pelajar)

beralamat \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
(Alamat Tetap Pelajar)

(selepas ini dirujuk sebagai "Pelajar") mengikuti program pendidikan Kolej Antarabangsa TAJ seperti surat

tawaran bertarikh \_\_\_\_\_, saya yang bertandatangan di bawah \_\_\_\_\_  
(Nama Penjamin Seperti Dalam K/P, huruf besar)

\_\_\_\_\_  
(No. Kad Pengenalan Penjamin)

beralamat \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
(Alamat Tetap Penjamin)

Dengan ini bersetuju untuk menjamin dan/atau tanggung rugi kepada KOLEJ ANTARABANGSA TAJ seperti berikut:-

1. Saya akan membayar jumlah wang yang diminta yang telah terhutang dan tunggakan kepada KOLEJ ANTARABANGSA TAJ dari pihak pelajar atau yang belum dibayar oleh pelajar yang terdapat dalam akaun pelajar KOLEJ ANTARABANGSA TAJ samada pelajar telah atau tidak menamatkan pengajian di KOLEJ ANTARABANGSA TAJ. Surat bertulis dari pihak KOLEJ ANTARABANGSA TAJ dengan pastinya akan menjadi satu bukti terhadap jumlah terhutang kepada pihak KOLEJ ANTARABANGSA TAJ oleh pelajar seperti yang tercatat dalam dokumen bertarikh berkenaan.

2. Saya akan memastikan pelajar menggunakan sebarang pembayaran dalam bentuk wang pendahuluan atau dermasiswa yang diperolehi dari mana-mana organisasi dengan menggunakan surat tawaran yang dikeluarkan oleh KOLEJ ANTARABANGSA TAJ akan digunakan untuk menjelaskan yuran-yuran pendaftaran dan/atau mana-mana yuran yang dikenakan semasa tempoh pengajian pelajar di KOLEJ ANTARABANGSA TAJ.
3. Sekiranya pelajar yang disebut nama di atas gagal untuk menyelesaikan tunggakan pembayaran yuran pengajian, samada pelajar telah atau tidak menamatkan pengajiannya di KOLEJ ANTARABANGSA TAJ, pihak KOLEJ ANTARABANGSA TAJ berhak untuk membuat tuntutan kepada jumlah tunggakan keseluruhan ke atas saya.
4. SEBARANG notis tuntutan seperti di atas hendaklah ditulis dan diserahkan atau ditujukan kepada saya atau dihantar melalui pos kepada saya pada alamat terakhir saya.
5. Saya mengaku bahawa saya berpendapatan bulanan tidak kurang dari RM 1,000 dan memahami segala butiran jaminan dan tanggung rugi dan sesungguhnya bersetuju dengan pasti secara suhasti dan sebenarnya mengakui bahawa saya bukanlah seorang yang dianggap muflis seperti yang dimaksudkan dalam Akta Bankrupsi, 1967.

Bertarikh \_\_\_\_\_ pada haribulan \_\_\_\_\_ 20 \_\_\_\_\_.

Tandatangan PENJAMIN : \_\_\_\_\_

Tandatangan SAKSI : \_\_\_\_\_

Nama Penuh SAKSI : \_\_\_\_\_

No. Kad Pengenalan SAKSI : \_\_\_\_\_

\*menurunkan cop penuh rasmi nama, jawatan dan jabatan bagi **SAKSI**.